



我爱旅游

LOVELY
VACATION

TOUR CODE : 5TQT-OD

5天4晚 5D4N

乐游台湾之旅

HEALING FUN AT TAIWAN

台北 | 台中 | 清境农场
TAICHUNG | TAIPEI | QINGJING FARM





第一天

吉隆坡国际机场 → 桃园国际机场
→ 台中 (OD886/0710-1205)

内湾老街

当地居民以客家族群为主，近年来以怀旧的老街情怀包含了内湾车站、内湾戏院以及内湾吊桥等等

合兴爱情火车站~搭乘爱情小火车

建于1950年的合兴车站，是台铁内湾线上唯一的木造建筑火车站，至今已经有超过70年历史了。喜欢拍照打卡的旅人来到「合兴车站」也能拍个不停，像是爱情伞、爱情时钟等12种爱情时刻佈景等等.....

逢甲夜市

以新奇又有趣的小吃闻名，成为创新小吃的原始地。

第二天

台中

玻璃庙

从裡到外都是玻璃打造，是世界上仅此一间的「玻璃妈祖廟」

桂花巷艺术村

日式彩繪藝術村，人氣超殺底片的拍照地點！

鹿港老街

與一般印象中的商圈式老街不同的是，鹿港老街保留了過去的小鎮歷史風貌，將古蹟建築、傳統美食.....

九曲巷

泛指鹿港街道間彎彎曲曲又狹隘的小巷，特色當然是彎曲多折.....

芳苑铁牛车 (烤蛤蜊+挖蛤蜊体验)

世界僅存的漁村文化遺產，捲起褲管陷入海泥之中動彈不得，螃蟹、招潮蟹、文蛤——現身潮間帶.....

一中夜市

台中必逛的三大夜市之一，各種特色餐廳或者夜市小吃琳瑯滿目，讓人看得垂涎欲滴，躍躍欲試！

第三天

台中 → 清境

日月潭风景区观景台

台湾岛最著名的风景区。台湾省天然湖泊很少，最大和最著名的就是日月潭。

敲敲木工坊

是近期很夯又受欢迎的DIY工坊，有很多精致的木造饰品，整间就像是玩具工厂一样，会让人联想到玩具

清境农场~青青草原

高低起伏的草原區，翠綠的草地上還放牧許多的綿羊，民眾可與可愛的綿羊近距離接觸

纸箱王园区

以紙為主題的親子觀光創意園區 將紙的創意無限延伸，打破你的想像 打造環遊世界的知名景點 出國不一定要搭飛機 來到紙箱王就可以搭乘紙箱火車飽覽各國景點

第四天

清境 → 台北

DIY 几米月亮公车

公車上面充滿童趣，車廂中五彩繽紛，就連公車手拉環也有微笑太陽的裝置實在是太可愛了

台北 101 (登顶自费)

是超高大樓、是綠建築、是購物中心、是觀景台，更是台灣的指標。

西门町

台湾著名的购物区，因为这里汇集了炫目的购物商场，奇特的手工艺品和网红小吃等等.....

第五天

桃园国际机场 → 吉隆坡国际机场
(OD881/1440-1930)

送往桃园机场 ~返回温馨家园 ~下次再见哟.....



KLIA INTERNATIONAL AIRPORT
 → TAOYUAN AIRPORT → TAICHUNG
 (OD886/0710-1205)

Neiwan Old Street

This traditional street is popular with visitors as it is home to many restaurants & gift shops.

Hexing Love Railway Station ~Take the "love Train"

is the only wooden railway station on the Taiwan Railway's Neiwan Line. It has a history of more than 70 years.

Feng Chia Night Market

The market is located next to Feng Chia University. It was claimed to be the largest night market in Taiwan.



TAICHUNG

Glass Temple

is beautiful and where possible, it's made / built with glass

Guihua Lane Art Village

Japanese-style painted art village, a popular photo-shooting location!

Lukang Old Street

Red-tiled street with an old-fashioned atmosphere featuring traditional shops & street food vendors.

Jiuqu Lane

A curved red brick alley, with the elegant reputation of "Quxiang Dongqing", here is the famous Jiuqu Lane in Lugang Old Street.

Fangyuan Iron Ox Cart

(Baked Clams +Clams Digging Experience)

The only remaining fishing village cultural heritage, rolled up trousers and got stuck in the sea mud, unable to move. Crabs, fiddler crabs, and clams appeared in the intertidal...

Yizhong Night Market

Busy street market with food stalls & clothes shops tucked down alleyways, popular with students. Busy street market with food stalls & clothes shops tucked down alleyways, popular with students.



TAICHUNG → QINGJING

Sun Moon Lake Scenic Area Observation Deck

one of the most beautiful and most famous tour sites in Asia

Knock Knock Wood Workshop

"Knock on Wood offers woodworking and woodturning classes for kids and adults of all skill levels.

Qingjing Farm

Favourite spot to interact with farm animals such as cows and sheep.

Carton King Park

Family-oriented attraction featuring structures made of cardboard, paper craft activities & a shop.



TAIPEI

DIY Jimmy Moon Bus

Is a large-scale outdoor art installation. The interior is arranged according to the picture book "The Moon Forgotten".

Taipei Mall (Excluded to top)

Shopping Mall is found in the lower floors of the iconic tower which rises far about the Xinyi skyline. Hosting a remarkable range of luxury

Ximending

Ximending is a youth shopping district in Taipei City home to various shops, bars, movie theaters, and more.



TAOYUAN AIRPORT → KLIA AIRPORT
 (OD881/1440-1930)

Transfer to Taoyuan Airport ~
Home Sweet Home ~See you next time...



美食特色 MEALS DELICACIES



贵族世家 Buffet

美食特色 MEALS DELICACIES



芳苑铁牛车 Fangyuan Iron Ox Cart

美食特色 MEALS DELICACIES



南投甕仔雞 Nantou Wengzi Chicken

酒店

当地4星或5星住宿或酒店（最后确认于同级酒店为准）

Hotel based on local 4* or 5* Hotel Class (Final confirmation on similar standard)

台中 TAICHUNG

西悠饭店或同级 4*
Xiyou Hotel or similar 4*



清境 QINGJING

丽景山庄或同级
Lijing Villa or similar 4*



台北 TAIPEI

星辰饭店或同级 4*
Star Hotel or similar 4*



特色美食 Local Delicacies

山地风味 Mountain Flavor, 农家风味 Farm Flavor, 西餐自助餐 Western food Buffet

购物站 Shopping Stop: 原住民特产, 台湾茶园, 天禄艺术馆 Aboriginal specialties, Taiwan Tea Garden, Tianlu Art Museum

餐食 MEALS INFO

DAY	BREAKFAST	LUNCH	DINNER
DAY 1	x	台式 BBQ Taiwanese BBQ	x
DAY 2	酒店 Hotel	x	x
DAY 3	酒店 Hotel	南投甕仔雞 Nantou Wengzi Chicken	农场风味餐 Farm Style Meal
DAY 4	酒店 Hotel	贵族世家自助餐 Western Buffet	x
DAY 5	酒店 Hotel	x	x

TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Purchase of travel insurance is highly advisable.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- The English version of itinerary shall prevail.

条款与条件

- 行程表所列出的航班资料, 交通, 行程, 酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同的出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动, 本社将另行个别通知。
- 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社和天气情况安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小, 但若巴士行李舱放置空间不足时, 若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能, 所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解, 务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排, 但将以最终确认为准。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益, 详情请参阅单据背面之基本条款细节。
- 行程最终将以英文版本为准。